



## الشروط والأحكام :

- ١- النماذج التي لا يتم استيفائها، أو تلك التي لا يتم ارفاق المستندات ذات العلاقة بها لن يتم إنجازها.
- ٢- يسري برنامج تحويل رصيد بطاقة الائتمان على بطاقات الائتمان الصادرة من ستاندرد تشارترد في البحرين فقط.
- ٣- سيتم خصم الرصيد المحول لصالح حساب بطاقة ستاندرد تشارترد الائتمانية وسيتم تحويله لصالح البنك الآخر عن طريق التلكس خلال ٣ أيام عمل من تاريخ الموافقة على الطلب.
- ٤- لن يكون ستاندرد تشارترد بنك مسؤولاً عن دفع أي رسوم متأخرة، أو مطلوبات مستحق على البطاقات الأخرى، أو رسوم التحويل، أو أي رسوم أخرى، أو أية مطلوبات تستحق على البطاقات الأخرى المذكورة أعلاه والتي قد تحدث بسبب أي تأخير في السداد.
- ٥- يقتصر عرض الفائدة بنسبة صفر٪ على مبلغ الرصيد المحول لمدة ٤ أشهر فقط، حيث يطبق سعر الفائدة السائد بعد ذلك التاريخ، وسيتم احتساب كل المبالغ المستحقة الأخرى لحساب بطاقة ستاندرد تشارترد وفقاً لأسعار الفائدة السائدة.
- ٦- في حالة فشل العميل في سداد الحد الأدنى المستحق في تاريخ الاستحقاق، فإن البنك يحتفظ بحقه في الغاء هذا العرض واحتساب فائدة على مبلغ الرصيد المحول بأسعار الفائدة السائدة اعتباراً من تاريخ التحويل.
- ٧- يسري هذا البرنامج على بطاقات الائتمان الصادرة في البحرين فقط ويسري على تحويلات الأموال داخل البحرين فقط.
- ٨- في حالة طلب تحويل رصيد بمبلغ يزيد على الحد الائتماني المتوافر لبطاقة ائتمان ستاندرد تشارترد، فإنه يحق للبنك إعادة النظر في مبلغ التحويل.
- ٩- تحتل مبالغ الرصيد المحول الأسبقية على معاملات التجزئة في حالة المدفوعات.
- ١٠- تضاف هذه الشروط والأحكام للشروط والأحكام القياسية المتعلقة بحسابات بطاقة الائتمان.
- ١١- يقدم عرض تحويل الرصيد بمحض إرادة ستاندرد تشارترد، وقد يتم سحبه أو تعديله أو تعديله دون اخطار مسبق.
- ١٢- يحق لستاندرد تشارترد بنك قبول أو رفض أي استمارة طلب تحويل الرصيد.

## Terms and Conditions

1. Incomplete application form or application without relevant documents will not be processed.
2. The Balance Transfer programme is applicable only to Standard Chartered Credit Card customers.
3. The Balance Transfer amount will be debited to the Standard Chartered Credit Card account and will be remitted to the other bank by way of telex transfer within 3 working days from the date of approval of the application.
4. Standard Chartered Bank will not be liable for payment of any overdue charges, late payment fees, finance charges or any other charges or liabilities on other credit cards mentioned above that may occur due to any payment delay.
5. The 0% interest offer is limited on the balance transfer amount and for 4 months only where after, the prevailing interest rate will apply. All other outstanding on Standard Chartered Credit Card account shall continue being levied interest at prevailing rate.
6. In the event of customer's failure to pay minimum amount due on the payment due date, the bank reserves its right to cancel this offer and charge interest on the transferred amount at the prevailing rate from the balance transfer date.
7. This program is only applicable towards other bank cards issued in Bahrain and applicable for transfers within Bahrain.
8. In case the requested Balance Transfer amount is greater than the available limit on Standard Chartered Credit Card, the bank is authorized to revise the balance transfer amount.
9. Balance Transfer amounts take precedence over retail transactions in case of payments.
10. These terms and conditions are in addition to the standard Terms and Conditions relating to credit card accounts.
11. The Balance Transfer offer is made at the sole discretion of Standard Chartered Bank and may be withdrawn or amended without prior notice.
12. Standard Chartered Bank has the sole discretion to accept or reject any Balance Transfer application.